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RM.0002.64.2023 

Protokół nr LXV/2023 

z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 30 sierpnia 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:06 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Radną Powiatu Łódzkiego Wschodniego Klaudię 

Zaborowską-Gorzkiewicz i Martę Stasiak, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, 

Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, 

sołtysów oraz poinformował, że obrady LXV sesji są transmitowane na żywo, natomiast 

nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radny Zbigniew Waprzko i radny Paweł Redzynia (dotarli później), radna Kamila 

Kuźnicka. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXIII i LXIV sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 
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8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Guzew dz. nr 295/2 i dz. nr 

300. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Rzgów. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Gospodarz. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Gospodarz rejon 

północny. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Stara Gadka rejon ul. 

Kombajnowa, ul. Czartoryskiego, ul. Nasienna. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Guzew-Babichy. (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kalino rejon 

wschodni. (DRUK7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2023 r. (DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIV/636/2023 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 26 lipca 2023 r. trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 10) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 11) 

20. Komunikaty, sprawy różne.  

21. Zamknięcie LXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Radny Kordian Skalski zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Rzgowa. (DRUK 12) 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego. 

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Kordiana Skalskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 
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5. Przyjęcie protokołu z LXIII i LXIV sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Guzew dz. nr 295/2 i dz. nr 

300. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Rzgów. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Gospodarz. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Gospodarz rejon 

północny. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Stara Gadka rejon ul. 

Kombajnowa, ul. Czartoryskiego, ul. Nasienna. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Guzew-Babichy. (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kalino rejon 

wschodni. (DRUK7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2023 r. (DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIV/636/2023 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 26 lipca 2023 r. trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 10) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 11) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Rzgowa. (DRUK 12) 

21. Komunikaty, sprawy różne.  

22. Zamknięcie LXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokoły z LXIII i LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radna powiatowa Klaudia Zaborowska-Gorzkiewicz zaapelowała do mieszkańców, aby byli 

bardziej uważni i nie zostawiali otwartych aut wraz z kluczykami, ponieważ w ostatnim czasie 

doszło do kradzieży takiego auta w miejscowości Guzew.  

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski poinformował, że po ul. Katowickiej chodzi 

młody człowiek w masce i prosi o interwencję.  

Komendant powiedział, że problem jest znany Policji, jednak człowiek ten nie chce żadnej 

pomocy.  

Radny Kordian Skalski poprosił o patrole policji pod szkołą w Rzgowie w czasie nowego roku 

szkolnego.  
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Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Radny Paweł Redzynia zapytał o realizację funduszu sołeckiego na Starej Gadce, mianowicie 

o zadanie dotyczące zagospodarowania ternu wokół świetlicy. Radny zapytał czy zadanie jest 

realizowane.  

Kierownik Referatu Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że oferty na kosztorys będą 

najpóźniej jutro.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał jakie koszty gmina poniosła na Dni Rzgowa. 

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska powiedziała, że dotacja na organizację Dni Rzgowa 

wynosiła 260 tys. zł i GOK zmieścił się w tej dotacji, jeśli chodzi o przychody to wyniosły ok. 

60 tys. zł, ale nie jest to jeszcze wszystko zliczone.  

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Miron Ossowski powiedział, że koszty 

drugiego dnia czyli Pikniku Rodzinnego szacują się w kwocie 40-50 tys. zł.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał kiedy radni otrzymają opinię eksperta na temat 

możliwości ustawienia wiaty śmietnikowej na ul. Nasiennej.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że dwukrotnie opinia była przedstawiana 

na sesji. W dniu wczorajszym odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Nasiennej w terenie i 

mieszkańcy wiedzą, że nie da się zrealizować wiaty śmietnikowej.  

Burmistrz powiedział, że należy wcześniej sprawdzać i konsultować pewne inwestycje z 

funduszu sołeckiego, ponieważ potem dochodzi do takich sytuacji, że nie da się czegoś 

wykonać.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/641/2023 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Guzew dz. nr 295/2 i dz. 

nr 300. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  
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W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/642/2023 w sprawie uchwalenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/643/2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Gospodarz. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/644/2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Gospodarz rejon północny. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 
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Ad.13.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/645/2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Stara Gadka rejon ul. Kombajnowa, ul. Czartoryskiego, ul. Nasienna. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.14.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/646/2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

Guzew-Babichy. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.15.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/647/2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Kalino rejon wschodni. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 
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„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.16.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/648/2023 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2023 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.17.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/649/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 

LXIV/636/2023 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 26 lipca 2023 r. trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.18.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że wiele inwestycji, które powinny być wykonane w 

2023 r. jest przesuwane na rok 2024, co świadczy o tym, że referat inwestycji nie radzi sobie z 

inwestycjami.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniała, że pewne inwestycje przenoszone są na 

kolejny rok, ponieważ gmina musi dać taki termin realizacji inwestycji jaki określają specjaliści 

danej branży, dlatego środki na pewne inwestycje muszą być zabezpieczone na kolejny rok w 

WPF.  

Radny Kordian Skalski zapytał o inwestycje dotyczącą projektu zagospodarowania terenu przy 

GOK, jakie są założenia tego projektu oraz budowę zaplecza sportowego w gminie Rzgów. 

Burmistrz Matusz Kamiński powiedział, że wystąpiono o środki zewnętrzne z Polskiego Ładu 

na zagospodarowanie przestrzenne przy GOK, czyli stworzenie parkingów bądź innej 

przestrzeni. Jeżeli chodzi o budowę zaplecza sportowego dokonano zmiany po przetargu w 
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programie funkcjonalno-użytkowym i burmistrz ma nadzieje, że te zmiany sprawią, iż znajdą 

się wykonawcy.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że zadań jest rzeczywiście dużo, ale jest 

pewna efektowność gospodarcza. Kierownik podała statystyki dotyczące zlecania 

dokumentacji projektowych od kiedy prowadzi referat inwestycji i poinformowała, że ceny tych 

dokumentacji nie przekraczają 30 tys. zł brutto, natomiast w poprzednich latach ceny sięgały 

blisko 300 tys. zł.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka poprosił o przygotowanie zestawienia z ostatnich dwóch 

lat poprzedniego kierownika inwestycji zawarte umowy gminy z projektantami i wynikające z 

tego tytułu oszczędności oraz pensum inspektorów.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że jeśli mówi się o projektach to należy wskazać jaki był 

zakres projektu i kto ten zakres ustalał i akceptował bo inaczej nie da się tego porównać. Radny 

powiedział, że kolejny raz mówi się o nieprawidłowościach poprzednich pracowników referatu 

inwestycji w związku z czym radny zapytał czy są podejrzenia niegospodarności w zakresie 

projektów i czy zostało to gdzieś zgłoszone. Radny zgłosił wniosek o przygotowanie 

zestawienia dotyczącego jakie fundusze zostały przyznane z Polskiego Ładu, jakie inwestycje 

z tego zostały już zrealizowane.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że mieszkańcy wnioskują o 

zagospodarowanie terenu przy GOK. Na chwilę obecną burmistrz złożył wniosek do Polskiego 

Ładu na zagospodarowanie terenu, tak aby uzyskać środki na przygotowanie parkingów w 

części, która była teraz burzona oraz na drugą część na tereny zielone. Na podstawie 

otrzymanych środków będzie tworzona koncepcja dla tego terenu i wtedy będzie można to 

przedstawić.   

Radny Kordian Skalski uważa, że tworzenie parkingu na działce, którą gmina wykupiła za 

prawie milion złotych to absurd.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że pewne projekty są konsultowane z mieszkańcami, 

szczególnie projekty drogowe.  

Radny Jan Spałka również uważa, że plac można wykorzystać na inne cele, a nie na parking.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski przypomniał trochę historii działki, która 

została zakupiona właśnie pod parking. Radny od początku wnioskował, aby działka została 

zagospodarowana pod parking bo jest on tam potrzebny.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że każdy kto uczestniczy w wydarzeniach 

sportowych i kulturowych widzi, że parking przy GOK i GOSTiR jest potrzebny.  

Radny Paweł Redzynia zapytał dlaczego przesuwane są środki rozbudowy świetlicy w Starej 

Gadce do WPF na rok 2024 i na jakim etapie jest budowa.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał co jest przyczyną, że środki z realizacji 

inwestycji przebudowa ul. Wąwozowej przesuwane są na kolejny rok.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniała, że przetarg, który był ogłoszony nie zakończył 

się wyborem wykonawcy w związku z tym ogłoszono kolejny przetarg, ale gmina nie może dać 

na wykonanie projektu i zadania 2 czy 3 miesięcy, dlatego też środki przesuwane są na rok 

2024.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk dodała, że nie ma wpływu na to jaką inwestycję w 

pierwszej kolejności zostanie ogłoszony przetarg przez referat zamówień publicznych.  

Jeżeli chodzi o świetlicę w Starej Gadce w marcu br. zakończono prace wykończeniowe 

wewnętrzne, pozostały prace zewnętrzne, na które w niedługim czasie zostanie ogłoszony 

przetarg.    

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/650/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„PRZECIW” (1 radny) 

Radosław Pełka 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.19.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/651/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Paweł 

Redzynia, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko 

„PRZECIW” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Kordian Skalski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.20.  

Projekt uchwały został omówiony przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Kordiana Skalskiego. Radny dodał, że dodatkowo Komisja rekomenduje zwrócić szczególną 

uwagę na przygotowywane dokumenty do uzyskania dofinansowania tak, aby dokładnie 

wskazać jakie dokumenty musi przedstawić wnioskodawca.  

Radny Jarosław Świerczyński uważa, że regulamin na podstawie, którego przyznawane było 

dofinansowanie był niepoprawnie skonstruowany.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska powiedziała, że WFOŚiGW miał 

swój regulamin, a gmina Rzgów miała swój dotyczący samej procedury składania i rozliczania 

wniosków, natomiast dokumenty potrzebne do uzyskania dofinansowania narzucał 

WFOŚiGW.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że komisja nie do końca wszystkie kwestie dotyczące 

skargi zbadała, ale jest gotowa w przypadku ponownego złożenia skargi dołożyć wszelkich 

starań być rozpatrzyć ją w sposób sprawiedliwy.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska wyjaśniała, że dotacja była 

zależna od zdeklarowania liczby osób, które zamieszkują daną nieruchomość, a jeśli chodzi o 

skarżącą to jej nieruchomość do chwili obecnej nie jest zamieszkana.   
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXV/652/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Rzgowa.  

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kordian 

Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„PRZECIW” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Paweł Redzynia 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.21. 

Radny Wiesław Gąsiorek zapytał o działkę stanowiącą własność gminy położoną w 

miejscowości Guzew, która jest bardzo zaniedbana i porośnięta drzewami. Działka ta zagraża 

mieszkańcom posesji sąsiednich w przypadku intensywnych ulew czy wiatrów.    

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach poinformowała, że 

właściciel działki sąsiedniej już złożył pismo w sprawie tej działki i wycięcie drzew i zarośli 

pochylających się na jego działkę.  

Głos z publiczności: 

Mieszkaniec Gminy zabrał głos w sprawie nowo wybudowanych budynków na ul. Kamiennej 

w Rzgowie, które są w tej chwili do wynajęcia. Poprzedni plan miejscowy dla tego terenu 

dopuszczał zabudowę mieszkaniową z możliwością lokalizacji usług, natomiast nowy plan z 

2022 r. wskazuje dla tego terenu zabudowę mieszkaniową. Mieszkaniec gminy był już 

kilkukrotnie u Burmistrza w sprawie nieprzestrzegania zapisów obowiązującego planu 

miejscowego dla tego terenu poprzez umożliwienie wynajmu krótkoterminowego tych 

budynków. Niestety ze strony gminy w tej sprawie nadal nie ma reakcji. Ponadto budynki 

powinny być wybudowane wzdłuż biegnącej linii zabudowy, a są pobudowane inaczej. 

Mieszkaniec gminy chce, aby burmistrz przywrócił stan zgodny z planem miejscowym z roku 

2003 oraz z planem z 2022 r. i zajął stanowisko w tej sprawie w formie pisemnej.   

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał czy mieszkaniec złożył jakiekolwiek 

pismo w przedstawionej sprawie do Burmistrza.  

Mieszkaniec gminy wyjaśnił, że stara się to załatwić w sposób prawny i bez rozgłosu, dlatego 

też nie wpłynęło żadne pismo.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski powiedział, że rada gminy ma upoważnienie 

do stanowienia prawa dotyczącego ładu przestrzennego, ale egzekwowanie tego prawa  należy 

do nadzoru budowalnego. Ponadto radny powiedział, że wynajem mieszkania to nie są usługi.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że pozwolenie na budowę wydaje starosta właściwy 

miejscowo i przekazuje burmistrzowi tą decyzję wyłącznie do wiadomości do referatu 

podatkowego. Na żadnym etapie postępowania stroną nie jest burmistrz. Ponadto do 

sprawdzenia czy coś zostało wybudowane zgodnie z pozwoleniem na budowę jest nadzór 

budowalny. Burmistrz nie jest kompetentny do podejmowania działań w tym zakresie, jeśli 

jednak trafi taki wniosek do burmistrza musi on przesłać go do właściwego organu. Z-ca 

Burmistrza dodała, że jeżeli budynki mieszkalne są wynajmowane na cele mieszkalne to nie 

jest to niezgodne z prawem.    

Mieszkaniec gminy wyjaśnił, że chodzi o pilnowanie przez burmistrza prawa miejscowego 

uchwalonego przez radę. Ponadto jest to wynajem instytucjonalny a nie prywatny, ponieważ 

powstało tam osiedle i powstał parking, mieszkania zamieszkują ludzie całej Polski.  
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Radny Jarosław Świerczyński zapytał czego mieszkaniec oczekuje od rady i czy widzi jakiś 

sposób polubownego załatwienia sprawy.  

Mieszkaniec gminy powiedział, że proponował Burmistrzowi przeprowadzenie negocjacji z 

właścicielami nieruchomości przy ul. Kamiennej, ale niestety właściciele nie chcą rozmawiać.    

Kierownik Referatu Justyna Błach powiedziała, że podczas ostatniego wspólnego spotkaniu u 

burmistrza poproszono mieszkańca o dostarczenie wszelkich dokumentów jakie posiada i 

zaoferowano pomoc w przedstawionej sprawie. Do chwili obecnej nie dostarczono 

dokumentacji.  

Radny Jarosław Świerczyński przypomniał o kwestii pokryw na przepompowniach.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz zwróciła się do firmy, która zajmuje się takimi 

pokrywami, nie udzielono jeszcze odpowiedzi w tym zakresie.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy jest możliwość przesunięcia tramwaju o 2 m w stronę 

rzeki, ponieważ jest utrudniony wyjazd z parkingu. Radny zapytał czy były jakieś wpłaty od 

sponsorów na dni Rzgowa, czy one były wliczone w kwotę 260 tys. zł na organizację dni 

Rzgowa.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy dzieje się coś z projektem ul. Cegielnianej. 

Radna powiatowa Klaudia Zaborowska-Gorzkiewicz wyjaśniła, że trwają wstępne analizy 

możliwości wykupu gruntów, które przeprowadzają pracownicy Starostwa. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła o załatanie dziur ul. Młyńskiej, na ul. Łanowej. Radna 

zapytała na jakim etapie są prace na ul. Kwiatowej i Liliowej. 

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że wykonawca przewiduje zakończenie 

inwestycji na połowę sierpnia.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła o udrożnienie przepustów i rowów w Gospodarzu w 

uzgodnieniu z GDDKiA. Ponadto radna zapytała co z działką na ul. Literackiej, na której nadal 

jest sprzęt jednej z firm. 

Burmistrz Mateusz Kamiński odpowiedział, że nadal toczą się postępowania jeśli chodzi o tą 

działkę.  

Radny Kordian Skalski ponownie poprosił o przygotowanie zestawienia funduszy z Polskiego 

Ładu a także o umowę wraz z załącznikami na wykonanie prac naprawczych ogrodzenia na 

cmentarzu wojennym.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał dlaczego Burmistrz nie przekazał Postanowienia 

Komisarza Wyborczego w Łodzi z dnia 27 kwietnia 2023 r., jeżeli Rada w ciągu 3 dni powinna 

zając stanowisko. 

Burmistrz powiedział, że zbada sprawę.  

 

Ad.22. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:33 

zamknął obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej          Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

              Karolina Jardzioch          Radosław Pełka  

http://www.rzgow.pl/

